
Izvršni svel je dolžan po zakonu o sistemu družbenega planira-
nja in družbenem planu SRS ter po statutu občine poročati skupš-
čini o izvajanju družbenega plana občine v tekočem letu. Občinski
izvrsni svet je že izdelal Analizo uresničevanja družbenega plana
občine Ljubljana Moste-Polje za obdobje 1986—1990 v letu
1987, ki jo bodo delegati naše skupščine obravnavali v mesecu juli-
ju.

Iz analize izhaja, da v prvem
četrtletju letošnjega leta go-
spodarstvo občine ne dosega
vseh ciljev, začrtanih z resoluci-
jo. Kljub temu zaenkrat dose-
gamo načrtovano 3 odstotno
rast družbenega proizvoda, ki
ostaja tudi do konca leta realno

Osnoven razlog nedoseganja
planiranega izvoza je v pre-
majhni dohodkovni motivira-
nosti organizacij združenega
dela za izvoz, zato bo ob ne-
spremenjenih pogojih poslo-
vanja načrtovano rast izvoza za
leto 1987 težko doseči. Da pa

Kljub spremembam obra-
čunskega sistema, ki onemogo-
čajo neposredno primerjavo z
lanskim letotn, finančni rezul-
tati gospodarstva občine ne do-
segajo ravni iz preteklih let. Po-
sebej je zaskrbljujoče poveča-
nje števila izgubašev in zneska
izgub v letošnjem letu, zato je
izvršni svet že zadolžil vse or-
ganizacije, ki poslujejo z izgu-
bo, oz. z motnjami, da nemu-
doma pristopijo k izdelavi
predsanacijskih programov. Na
področju urejanja prostora in

delno izvajajo, vendar pa za-
radi pomanjkanja sredstev v
Skupnosti za ceste Ljubljana —
pričakujejo rebalans plana —
verjetno ne bo mogoče realizi-
rati vseh nalog, zastavljcnih v
planskih dokumentih.

V družbenih dejavnostih s
pričetkom gradnje VVO,
osnovne šole in zdravstvenega
doma v soseski Nove Fužine,
kjer so razmere izredno pereče,
lahko pričakujemo, da bomo
dosegli načrtovano izenačitev

Majska analiza — ocena izvajanja
začrtanih nalog

dosegljiva. Nosilka razvoja go-
spodarstva ostaja industrija, ki
v prvem kvartalu dosega načr-
tovano rast fizičnega obsega
industrijske proizvodnje,
slabše rezultate pa dosegajo
organizacije s področja turi-
zma, prometa in zvez in gradbe-
ništva.

Že leni so se začele težave na
področju zunanjetrgovinske
menjave, ki se nadaljujejo tudi
v letošnjem letu, tako da ne do-
segamo načrtovane 5 odstotne
rasti konvertibilnega izvoza,
ampak se je ta celo zmanjšal.

bi se čimbolj približali planira-
nemu cilju, je izvršni svet po-
zval vse organizacije združe-
nega dela, ki v prvem trime-
sečju izkazujejo zmanjšanje
konvertibilnega izvoza, da
opredelijo vzroke za nedose-
ganje planiranih ciljev in mož-
nosti za izboljšanje stanja. Na-
daljnje zmanjševanje izvoza in
s tem posledično omejevanje
uvoza se bo namreč odrazilo v
pomanjkanju surovin in mate-
riala, kar bi lahko ogrozilo tudi
realizacijo planirane proizvod-
nje.

varstva okolja so bile v prvi po>-
lovici leta aktivnosti usmerjene
v pripravo in sprejem prostor-
skih izvedbenih aktov kot
osnov za realizacijo planskih
odločitev ter smotrno in racio-
nalno rabo prostora in varstvo
okolja.

Vkomunalneminstanovanj-
skem gospodarstvu in energe-
tiki bomo kljub kasnitvi izde-
lave planov ustreznih SIS pred-
vidoma dosegli resolucijske
cilje. Naloge s področja cestt-
nega gospodarstva se sicer

dostopnosti dobrin z drugimi
ljubljanskimi občinami.

Ko je izvršni svet obravnaval
oceno izvajanja resolucije za
leto 1987,jezaključil,danedo-
seganje ciljev v začetku letoš-
njega leta še ne ogroža usmeri-
tev, zastavljenih v planu za leto
1987 oz. v srednjeročnem
planu občine za obdobje
1986—1990. V primeru nada-
ljevanja negativnih trendov pa
bi morali v prihodnosti razmi-
sliti tudi o rebalansu planov.
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